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Kerékpáros túra 

Az esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, 

Sándorfalva, és Szatymaz összefogásával” című projekt 

keretein belül valósult meg. 

 

 

Szabó Rita közösségfejlesztőnk tudomására jutott, hogy a helyi lakosság tagjai közül sokan 
szeretnének biciklire ülni és elkerekezni a közelbe lévő városok valamelyikébe, akár egy fagylaltot 
enni, majd visszatekerni. 

Az elkészült kerékpárút – Sándorfalva – Dóc – Ópusztaszer településeket és Szegedet összekötő 
kerékpárút – tavaszi hivatalos átadást követően szerettünk volna egy keréktúrát szervezni, ha már 
ilyen szuper kerékpárút visz bennünket körül. 

A meghívók készítése közben a lehetséges útvonalakon gondoltunk – túl sok volt – nem írtunk 
tényleges tervet. Emiatt többen meg is kérdezték, hogy merre tervezzük a kerekezést, válaszként 
elmondtuk, hogy a jelenlévők döntésére bízzuk az útvonalat. 

A meghívó időben felkerült a közösségi oldalra, többen meg is osztották. A helyi hirdetőre is kikerült 
a plakát, így azt gondolom minden helyi lakoshoz elért az tájékoztatás. 

A könyvtárban lehetett a jelentkezéseket munkatársnál lehetett jelentkezni telefonon vagy 
messengeren, illetve személyesen. 

Felvettük a kapcsolatot Lázár Jánossal a helyi Polgárőrség vezetőjével, akit megkértünk, hogy a túra 
reggelén jöjjön el, ha esetleg olyan útvonalon mennénk, ami nem kerékpárút kísérjen bennünket 
autóval, illetve ha valamire szükségünk lenne, el tudjuk érni telefonon. A megkeresést örömmel 
fogadta és biztosított minket a részvételéről. 



A túra előtt két nappal a jelentkező száma 21 fő volt, ami az esemény reggelére 10 főre csökkent. 

A túra reggelén megérkeztek a résztvevők. Az idő nagyon szép volt, sütött a nap. Hideg ásványvizet 
osztottunk minden résztvevőnek, kitöltöttük a jelenléti ívet majd eldöntöttük az úticélunkat. A 
választás a Sándorfalvi Bivalyos Tanösvényre esett. Kilenc óra után nem sokkal elindult a csoport. 

 

Bejártuk a Tanösvényt, szerencsénkre az állatok bent voltak a helyükön, így gyönyörködhettünk 
benne. Itt kb. egy órát töltöttünk el, közben jót beszélgettek a jelenlévők egymással. A tanösvény 
melletti strandra be tudtunk jutni, aki szeretett volna tudott vásárolni magának hűsítőt vagy bármi 
mást. A csoport a fagylalt mellett döntött. 

A strandon találtunk egy a pályázathoz kapcsolódó TOP – os táblát, ahol a csapat közös fotót is 
készített. 

Ezt követően elindultunk Dóc irányába. 

 

 

 



A program időtartama 3,5 óra volt. A Szili sarkon (Dóci bekötő) megállva, már egy következő 
kerékpáros túráról szóltak az ajánlások és az egyeztetések, melyet mindenki nagy örömmel fogadott. 

Mielőtt elindultak a résztvevők haza, hálásan köszönték a szervezést, jól érezték magukat. 

Jó lett volna, ha többen eljönnek az eseményre, de majd legközelebb. 

Reméljük a közösségi oldalakta feltöltött fotók alapján a dóci lakosok a következő ilyen sportos 
eseményre nagyobb létszámban fognak jelentkezni. 

 

 


